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OBČINA DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Odbor za negospodarstvo  
 
DIVAČA,  28. 5. 2018 

Z A P I S N I K 
 

19. seje ODBORA ZA NEGOSPODARSTVO 
(v nadaljevanju: Odbor), 

ki je potekala dne, 28. 5. 2018, ob 14,00 
v prostorih Občine Divača, Kolodvorska ulica 3a, Divača. 

 
Prisotni:   

1. MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ, predsednica Odbora 
2. NIVES SKUK, članica Odbora 
3. JOVO FERFILA, član Odbora 
4. MATIJA POTOKAR, član Odbora 
5. BENJAMIN ŠKRLJ, član Odbora, član Odbora 
6. ROMANA DERENČIN, Občinska uprava  
7. VESNA PAVLOVČIČ, Občinska uprava 
8. ALENKA KOVAČIČ, Občinska uprava 

 
Odsotni: / 
 
Predlagani dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje  
2. Zaključni račun  proračuna Občine Divača za leto 2017 
3. Odlok o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v občini Divača - postopki in merila 

za sofinanciranje letnega programa športa v občini  Divača – II. obravnava 
4. Odlok o dopolnitvi Odloka o razglasitvi naravnih znamenitosti in kulturnih spomenikov na 

območju občine Sežana. 
5. Predlog izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno varstvene storitve »POMOČ DRUŽINI NA 

DOMU« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača  
6. Predlog izdaje soglasja k sklepu Sveta javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 

dr. Bogomira  Magajne Divača glede razporeditve presežka  prihodkov nad odhodki  
7. Predlog izdaje soglasja Javnemu  zavodu Kosovelova knjižnica Sežana glede poravnave razlike 

odhodkov nad prihodki za leto 2017  
8. Soglasje k imenovanju direktorice JZ Zdravstveni dom Sežana  
9. Pobude in vprašanja        

 

 

Predsednica je po uvodnem pozdravu preverila prisotnost in ugotovila, da je Odbor sklepčen. Predstavila je 
predlog dnevnega reda seje Odbora. Predlog dnevnega reda je podala na glasovanje.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP   
Odbor za negospodarstvo soglasno sprejema predlog dnevnega reda 19. seje Odbora. 
 
1. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala pregled poteka 17. seje Odbora s poudarkom na sprejetih sklepih Odbora. 
Zapisnik 17. seje Odbora še ni potrjen, ker je 18. seja Odbora potekala skupno z vsemi Odbori. 
  
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
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Predlog zapisnika 17. seje Odbora za negospodarstvo se sprejme v predlagani vsebini. 
 
2. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala pregled informacije o gradivu in predala besedo Vesni Pavlovčič, ki je podrobneje 
predstavila Zaključni račun občine Divača za leto 2017. Pri proračunskih postavkah, ki se neposredno dotikajo 
področja družbenih dejavnosti, je še posebej poudarila bistvene zadeve.  
Prisotni so želeli nekaj podrobnejših pojasnil, bistvenih pripomb ni bilo. 
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo se je seznanil s predlogom Zaključnega računa  proračuna Občine Divača za 
leto 2017. Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
3. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala pregled informacije o gradivu in predala besedo Romani Derenčin, ki je 
podrobneje predstavila potek postopka priprave predloga besedila Odloka o uresničevanju javnega interesa na 
področju  športa v občini Divača - postopki in merila za sofinanciranje letnega programa športa v občini  Divača  
za II. obravnavo. Izpostavila je dejstvo, da na predlog besedila navedenega odloka ni Občina prejela nobene 
pripombe ali predloga.  
Prisotni so menili, da je bil predlog besedila Odloka že za I. obravnavo pripravljen korektno in skladno z 
zakonodajo te vizijo programa športa v občini in na predlog Odloka v II. obravnavi niso imeli pripomb.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo se je seznanil s predlogom besedila Odloka o uresničevanju javnega interesa 
na področju športa v občini Divača – postopki in merila za sofinanciranje letnega programa športa v 
občini Divača v 2. obravnavi. Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega 
sklepa. 
 
4. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala pregled informacije o gradivu in predala besedo Alenki Kovačič, ki je podrobneje 

predstavila bistvene spremembe in dopolnitve Odloka o razglasitvi naravnih znamenitosti in kulturnih spomenikov 

na območju občine Sežana. Predlagani Odlok je v postopku sprejema na vseh štirih občinskih svetih občin 

nekdanje Občine Sežana, pri čemer sta ga občinska sveta Občin Sežana in Hrpelje–Kozina že sprejela. Odlok bo 

po sprejemu na vseh občinskih svetih posredovan v objavo v Uradni list RS kot skupen akt vseh štirih občin. 

Predlaga se obravnavo Odloka po skrajšanem postopku. 
 
Matija Potokar je predlagal, da se pripravi izpis kulturne dediščine na območju občine Divača. 
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo se je seznanil s predlogom besedila Odloka o dopolnitvi Odloka o razglasitvi 
naravnih znamenitosti in kulturnih spomenikov na območju občine Sežana. Odbor predlaga, da se na 
Občini Divača hrani tudi izpis kulturne dediščine na območju občine. 
Odbor  predlaga Občinskemu svetu Občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
 
5. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in kratko povzela obrazložitev predlagane 
vsebine. Romana Derenčin je predstavila postopek glede oblikovanja cen storitve in predlog, ki ga je posredoval 
koncesionar. Izpostavljen je bil predlog koncesionarja glede uskladitve veljavne cene skladno z zakonodajo in 
sklepom pristojne ministrice o objavljeni rasti elementov socialno varstvenih storitev za leto 2018 ter z 
upoštevanjem sprememb pri vrednotenju stroška za bruto osnovno plačo negovalk. Podrobneje je tudi podala 
predloge glede določitve višine subvencije iz proračuna in določitve višina plačila storitve za uporabnike.  
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Prisotni niso imeli pripomb in so se s podanimi predlogi soglasno strinjali.   

 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno varstvene 
storitve »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača. Odbor  predlaga 
Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
 
6. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu. Prisotne je seznanila z vzroki oziroma izvori nastanka 
presežka prihodkov nad odhodki v javnem zavodu, ki jih je navedel zavod v pisnem pojasnilu ter s predlogom 
razporeditve sredstev. Dodatno je pojasnila podala tudi članica odbora Nives Skuk, pomočnica ravnateljice 
omenjenega javnega zavoda.  
Pripomb ni bilo. 
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izdaje soglasja k sklepu Sveta javnega  vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola  dr. Bogomira Magajne Divača glede razporeditve presežka  
prihodkov  nad odhodki. Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
 
7. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu. Romana Derenčin je povedala, da je tematika bila že 
predstavljena na kolegiju županov vseh štirih občin ustanoviteljic javnega zavoda.  
Pripomb ni bilo. 
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izdaje soglasja Javnemu  zavodu Kosovelova knjižnica 
Sežana glede poravnave razlike odhodkov nad prihodki za leto 2017. Odbor  predlaga Občinskemu svetu 
občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
 
8. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu. V krajši razpravi prisotni bistvenih pripomb niso imeli.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izdaje soglasja k imenovanju direktorice Javnega zavoda 
Zdravstveni dom Sežana. Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega 
sklepa. 
 
 
9. TOČKA 
Na seji Odbora so bile podane naslednje pobude, vprašanja, predlogi; 
 
Mirjam Frankovič Franetič  
Podala je naslednja vprašanja in pobude: 

 predlagala je, da se v postopku rebalansa v občinski proračun vključi proračunska postavka, na 
kateri bodo zagotovljena sredstva za suhozidno gradnjo v občini. PŠJ je potrebno pozvati in 
aktivirati, da tudi oni zagotovijo sredstva za naveden namen; 



 

 4 

 podala je vprašanje kaj je s pobudo da se odvečni material, ki se kopiči pri gradnji vodovoda 
Gabrk – Gradišče nasuje na Cesto treh mostov; želi pisni odgovor.  

 
 
Matija Potokar 
Podal je naslednja vprašanja in pobude: 

 predlagal je, da vodstvo Občine Divača zaradi učinkovitosti in delavnosti zaposlenim v Občinski 
upravi zagotovi povišanje osebnih dohodov; 

 predlagal je, da se povišajo sejnine članov Občinskega sveta Občine Divača; 

 predlagal je, da vodstvo Občine Divača takoj po lokalnih volitvah v letošnjem letu organizira in 
izvede pogovore na pristojnih ministrstvih glede možnosti pridobivanja sofinancerskih  sredstev 
za izvajanje programov, projektov, investicij,… v občini Divača; 

 opozoril je, da je cesta na relaciji Betanja – Gabrk nujna popravila. Glede na to, da je navedena 
cesta znotraj območja PŠJ, je potrebno PŠJ pozvati, da izvede popravilo navedene ceste. 

 predlagal je, da je na vseh področjih nujno potrebno okrepiti sodelovanje med Občino Divača in 
PŠJ. 

 
 
Odbor za negospodarstvo podpira izražene pobude. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 15:55. 

 
 
Zapisala:                                                                                                   
Romana Derenčin  

 
        
           Predsednica  Odbora 
       Mirjam Frankovič Franetič 

 
 


